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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over
controle van veetransporten op de
A12. (Ingezonden 27 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «AID controleert
veetransporten A12»?n

Is het waar dat bij een controle van
veetransporten op de A12 op
24 augustus jl. meer dan 60% niet
voldeed aan de wettelijke
bepalingen?

3
Deelt u de mening dat dergelijke
grootscheepse overtreding van de
regels in de veesector - ook het
Varkensbesluit wordt massaal
overtreden - duidt op structureel
normafwijkend of zelfs crimineel
gedrag? Zo ja, op welke wijze bent u
van plan dit normafwijkend gedrag
aan te pakken zodat de regels
voortaan worden nageleefd? Zo nee,
waarom niet?

4
Zijn de uitkomsten van de steekproef
door de AID voor u aanleiding de
controles te verscherpen en de
sancties te verzwaren, gelet op het
feit dat in alle gevallen levende
wezens getransporteerd worden en
de regels met het oog daarop zijn
opgesteld? Zo ja, op welke termijn en
wijze? Zo nee, waarom niet?

Deelt u de mening van de Voedsel- en
Waren Autoriteit (VWA) dat meer
zelfcontrole in het bedrijfsleven goed
mogelijk moet zijn, in het licht van de
massale overtreding van
varkensbesluit, transportwetgeving
en andere regels in de vee- en
vleessector?2

Deelt u de mening dat zelfcontrole,
tevoren aangekondigde controles en
controles op eigen verzoek niet
passen bij een sector die structureel
en op grote schaal de wet blijkt te
overtreden? Zo ja, op welke wijze wilt
u het overheidstoezicht verscherpen?
Zo nee, waarom niet?

7
Hebt u begrip voor de grootschalige
overtreding van de wetgeving op het
gebied van veetransporten en het
Varkensbesluit? Zo ja, waarom? Zo
nee, welke maatregelen wilt u treffen
om het aantal overtredingen
drastisch en op zeer korte termijn tot
een minimum terug te brengen?

8
Deelt u de mening dat er in de
veesector te veel gewaarschuwd en
te weinig geverbaliseerd wordt, gelet
op het aanhoudend grote aantal
overtreders, waaronder veel
recidivisme blijkt voor te komen?
Zo ja, hoe wilt u bereiken dat er
minder gewaarschuwd en meer
geverbaliseerd wordt in geval van

wetsovertreding? Zo nee, waarom
niet?

Biedt de bestaande wetgeving
voldoende mogelijkheden om
aantasting van het welzijn van dieren
tijdens transporten en in de
huisvesting adequaat tegen te gaan?
Zo ja, waarop baseert u uw mening,
gelet op het aanhoudend hoge aantal
wetsovertredingen? Zo nee, bent u
bereid de wetgeving aan te passen
zodat naast wettelijke bescherming
ook meer werkelijke bescherming aan
dieren kan worden geboden?

1 www.nieuweoogst.nu, 26 augustus 2009:
«AID controleert veetransporten A12».
2 www.agd.nl, 25 augustus 2009: «VWA: meer
zelfcontrole door bedrijfsleven goed
mogelijk».
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